
Zápisnica č. 32 z rokovania Vedenia STU konaného dňa 22. marca 2004 
  
 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ernest Bučko, Robert Špaček, Ján Kalužný, 

Robert Redhammer, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel Timár 
 
Program rokovania: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stravovací systém na STU 
2. Doklady pre doktorandské štúdium (pror. Kalužný) 
3. Štandardizácia kancelárskych priestorov pre potreby STU (pror. Bučko) 
4. Aktualizovaný zoznam popredných pracovísk a sieť high-tech laboratórií STU  

(pror. Redhammer) 
5. Návrhy integrovaných výskumných centier (pror. Redhammer) 
6. Žiadosti o financovanie rozvojových projektov STU (pror. Redhammer) 
7. Informácia o web stránke STU (pror. Špaček) 
8. Informácia o stave spracovania bezpečnostného projektu IS STU (pror. Špaček) 
9. Rozdelenie dotácie STU na rok 2004 (kvestorka Žideková) 
10. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Doklady pre doktorandské štúdium (pror. Kalužný) 
2) Štandardizácia kancelárskych priestorov pre potreby STU (pror. Bučko) 
3) Zoznam popredných výskumných pracovísk na STU 2004 (pror. Redhammer) 
4) Návrhy integrovaných výskumných centier STU (pror. Redhammer) 
5) Sieť high-tech laboratórií STU(pror. Redhammer) 
6) Harmonogram realizácie materiálov k „Návrhu koncepcie ubytovávania študentov STU“ 

(pror. Kalužný, pror. Bučko) 
7) Rozdelenie dotácie STU na rok 2004 (kvestorka Žideková) 
8) Informácia o stave spracovania bezpečnostného projektu IS STU a návrh ďalšieho 

postupu (pror. Špaček) 
9)  Informácia o aktuálnom stave realizácie internetovej stránky STU (pror. Špaček) 
 

Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy 
2/30/2004, 1/23/2003, 2/31/2004, 3/31/2004, 1/30/2004 
 
Nesplnené úlohy 
 
K bodu 1 Stravovací systém na STU 
 
Rektor Báleš informoval o súčasnej situácii v stravovaní na STU. Ďalej informoval o žiadosti 
dekana FCHPT vyčleniť jedáleň na FCHPT spod správy ŠDaJ a stravovanie zabezpečiť 
externou firmou. Bolo prezentované aj kladné stanovisko riaditeľa ŠDaJ Hulíka. Odborová 
organizácia vyšla s iniciatívou poskytnúť gastrolístky tým zamestnancom, ktorí o to 
požiadajú. Dopad na rozpočet sa odhaduje vo výške cca 16 mil. Sk/rok. 
Pror. Bučko predložil bilanciu vydaných porcií jedál na STU v roku 2003. Z nej vyplýva, že 
len 45 % zamestnancov sa stravuje v jedálňach STU. 
 



 
 
Stanovisko 1/32/2004 
Vedenie STU súhlasí so žiadosťou dekana FCHPT s odčlenením jedálne na FCHPT spod 
administratívnej správy ŠDaJ STU a ukladá dekanovi FCHPT a riaditeľovi UZ ŠDaJ urobiť 
potrebné administratívne opatrenia. 
Z: Dekan Bakoš, riaditeľ UZ ŠDaJ Hulík 
T: Ihneď 
 
K bodu 2 Doklady pre doktorandské štúdium (pror. Kalužný). 
 
Pror. Kalužný predložil písomný materiál. V prílohe tohto materiálu uviedol vzory tlačív pre 
prihlášku na doktorandské štúdium, výkaz o štúdiu a formulár individuálneho študijného 
plánu ako aj zápisnice z obhajoby dizertačnej práce. 
 
Stanovisko 2/32/2004 
Vedenie STU schvaľuje návrh pror. Kalužného na doklady pre doktorandské štúdium. 
 
K bodu 3 Štandardizácia kancelárskych priestorov pre potreby STU (pror. Bučko). 
 
Pror. Bučko predložil písomný materiál s údajmi o počte pracovníkov a ploche využívaných 
kancelárskych priestorov na fakultách STU. Pri použití normatívov, ktoré sú obvyklé (nie 
záväzné) v Európe sa zistili veľké rozdiely na jednotlivých fakultách.  
 
Stanovisko 3/32/2004 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Štandardizácia kancelárskych priestorov pre 
potreby STU“ a žiada doplniť tento materiál o prehľad prenajímaných priestorov. V súčasnej 
podobe materiál treba postúpiť na zasadnutí KR STU dekanom fakúlt za účelom aktualizácie 
pasportu priestorov ako aj prijatia opatrení vedúcich k priblíženiu sa k normatívnym 
hodnotám. 
 
K bodu 4  Aktualizovaný zoznam popredných pracovísk a sieť high-tech laboratórií STU  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. Redhammer predložil písomné materiály, kde konštatuje, že bol aktualizovaný zoznam 
popredných výskumných pracovísk na STU ako aj sieť high-tech laboratórií STU s cieľom 
zviditeľniť a propagovať tieto pracoviská. 
 
Stanovisko 4/32/2004 
Vedenie STU súhlasí s doplnením zoznamu popredných výskumných pracovísk na STU ako 
aj siete high-tech laboratórií STU.  
 
K bodu 5   Návrhy integrovaných výskumných centier (pror. Redhammer) 
 
Bolo prezentovaných celkom 7 návrhov na zriadenie integrovaných výskumných centier.  
Cieľom je virtuálnym zlúčením existujúcich technických a ľudských zdrojov zlepšiť šance na 
získanie významnejších finančných prostriedkov.  
Rektor Báleš poukázal na existenciu centier excelencie na SAV a na to, že tam nie je ani 
jedno pracovisko z FA a SvF STU. 
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Stanovisko 5/32/2004 
Vedenie STU berie na vedomie proces zriaďovania integrovaných výskumných centier (IRC) 
podľa predloženého návrhu.  
Ukladá sa prorektorovi Redhammerovi pokračovať v prípravách zriaďovania IRC. 
 
 
K bodu 6 Žiadosti o financovanie rozvojových projektov STU (pror. Redhammer) 
 
Pror. Redhammer informoval, že projekty zatiaľ dodané nie sú, ale pracuje sa na nich. 
Pravidlá na písanie žiadostí o pridelenie financií sú na web stránke. 
Rektor Báleš odporučil neznižovať počet podaných projektov. 
 
Stanovisko 6/32/2004 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave prípravy rozvojových projektov na STU. 
 
K bodu 7 Informácia o web stránke STU (pror. Špaček) 
 
Pror. Špaček podal informáciu o aktuálnom stave a zámeroch pri budovaní web stránky. Bude 
to systém pevných a dynamicky sa meniacich súborov na webe. Dobrou inšpiráciou bola 
Univerzita v Zlíne. 
 
Stanovisko 7/32/2004 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave web stránky na STU. 
Pripomienky je potrebné dodať pror. Špačekovi do 26.3.2004. 
 
K bodu 8 Informácia o stave spracovania bezpečnostného projektu IS STU a návrh 

ďalšieho postupu (pror. Špaček) 
 
Pror. Špaček preložil písomný materiál na túto tému. Sú dve možnosti: projekt si spracujeme 
sami na STU a potom sa dá autorizovať alebo dáme tento projekt spracovať externej inštitúcii. 
Rektor Báleš sa prikláňa k domácemu riešeniu. 
Pror. Redhammer navrhol diskusiu s Doc. Hudecom z FIIT, ktorý je na to odborník. 
 
Stanovisko 8/32/2004 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave spracovania bezpečnostného projektu IS 
STU ako aj návrh ďalšieho postupu. 
 
Úloha 1/32/2004 
Rektor STU poveruje pror. Špačeka koordináciou spracovania bezpečnostného projektu STU.  
Úloha sa bude plniť priebežne, informácia bude podaná na Vedení STU. 
Z: Pror. Špaček 
T: 5.4.2004 
 
K bodu 9 Rozdelenie dotácie STU na rok 2004 (kvestorka Žideková) 
 
Kvestorka Žideková predložila podrobný písomný materiál k rozpisu predpokladanej dotácie 
STU na rok 2004. Podrobne komentovala obsah celého materiálu – ako sa napočítavali 
výkony pre jednotlivé fakulty. Dôsledne bola dodržiavaná metodika MŠ SR. Najhoršia 
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situácia je v oblasti tovarov a služieb – najväčší pokles dotácie oproti roku 2003. 
Konštatovala, že celkovo je dotácia pre STU na rok znížená o 105 mil. Sk oproti roku 2003 
a bude problematické urobiť vyrovnaný rozpočet na rok 2004. Rozpočet sa skladá z dvoch 
častí – kvestorka navrhla prvú časť „rozpis dotácií“ predložiť na rokovanie AS dňa 19.4.2004. 
Predseda AS Žalman vysoko ocenil úroveň a podrobnosť spracovania tohto materiálu 
 
 
Stanovisko 9/32/2004 
Vedenie STU súhlasí s návrhom rozpočtu na rok 2004 – rozpis dotácií. 
 
K bodu 10 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš si vyžiadal informáciu o stave rokovania o Kolektívnej zmluve s UOO. Pror. 

Molnár odpovedal, že rokovania prebiehajú, o výsledku bude informovať. 
 
2) Rektor Báleš si vyžiadal od pror. Molnára informáciu o stave prezentácie a nákupu 

softvéru Campus online. Navrhol zorganizovať služobnú cestu na Univerzitu Graz za 
účelom urýchlenia celého procesu. 

 
3) Pror. Špaček – na zasadnutí Vedeckej rady STU budú slávnostne podpísané zmluvy 

o spolupráci s ČVUT Praha a VUT Brno. 
 
4) Pror. Špaček – kto má manažovať zmluvy so slovenskými sprostredkovateľskými firmami 

ohľadom štúdia zahraničných študentov na STU. Vedenie STU sa priklonilo k názoru, že 
to má byť Pedagogické oddelenie R-STU. 

 
5) Dňa 26.03.2004 o 14:30 hod. bude podpísaná zmluva s Univerzitou Rennes. 
 
6) Rektor Báleš pripomenul všetkým vedúcim pracovníkom, aby nezabudli včas podať 

majetkové priznanie, tlačivá sú na webe. 
 
7) Pror. Špaček – aktualizáciu zámeru rozvoja STU na rok 2004 ešte nedodali FCHPT 

a MTF.  
 
Úloha 2/32/2004 
Rektor STU poveruje pror. Špačeka spracovaním materiálu Zámer rozvoja STU na rok 2004 
tak, aby tento mohol byť predložený na rokovanie AS dňa 19.4.2004. Predtým bude pracovná 
verzia k dispozícii členom Vedenia STU na pripomienkovanie. 
Z: Pror. Špaček 
T: 5.4.2004 ? 
 
8) Predseda AS Žalman informoval o schválení študijného poriadku na zasadnutí AS. Po 

podpise rektorom a predsedom AS je to príloha Štatútu STU a musí byť doručená na MŠ. 
 
9) Pror. Molnár informoval o nadchádzajúcom rokovaní so zástupcami Tatrabanky, a.s. 

kvôli študentským kartám. Upozornil, že evidencia vydaných kariet je vecou študijných 
oddelení fakúlt. 
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10) Pro. Kalužný a pror. Bučko predložili písomne harmonogram realizácie materiálov k 
„Návrhu koncepcie ubytovávania študentov STU“, čím bola splnená úloha č. 1/30/2004 zo 
zasadnutia Vedenia STU dňa 8.marca 2004. 

 
Stanovisko 10/32/2004 
Vedenie STU súhlasí s predloženým harmonogramom realizácie materiálov k „Návrhu 
koncepcie ubytovávania študentov STU“. 
 
11) Pror. Kalužný informoval o aktuálnom stave počtu prihlásených na štúdium na 

jednotlivých fakultách STU.  
 

12) Pror. Redhammer upozornil, že je potrebné pripraviť odpočet na IT projekty pridelené 
v minulom roku, aby mohli byť včas dodané na MŠ SR po vyžiadaní. Rektor Báleš 
navrhol upozorniť dekanov fakúlt na zasadnutí KR, aby každá fakulta vypracovala 
požadovaný odpočet a zaslala ho na MŠ SR. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc.      22. 03. 2004 

Overil:  Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor    24. 03. 2004 

 
 
 
Príloha k zápisnici  z rokovania č. 32 zo dňa 22. 03. 2004 
 
Plán zahraničných pracovných ciest z rozpočtu na rok 2004  
 
 
Báleš Vladimír 20.2. 20.2. ČR, Brno účasť na Vedeckej rade 
Oravec Miroslav 20.2. 20.2. ČR, Brno Doprava rektora Báleša 
Báleš Vladimír 18.3. 21.3. Francúzsko, Lyon Výbor EFCE 
Oravec Miroslav 18.3. 18.3. Rakúsko, Schwechat Doprava rektora Báleša 
Oravec Miroslav 21.3. 21.3. Rakúsko, Schwechat Doprava rektora Báleša 
Braun Jozef 30.3. 1.4. ČR, Praha Exkurzia 
Báleš Vladimír 28.4. 30.4. Poľsko, Lublin Konferencia 
Miroslav Oravec 1.4. 1.4. Rakúsko, Schwechat doprava rektora 
Miroslav Oravec 4.4. 4.4. Rakúsko, Schwechat doprava rektora 
Žemberyová  Tatiana 5.4. 7.4. ČR, Praha pracovné stretnutie CVUT, BUT, KUT 
Krištofičová Lucia 5.4. 7.4. ČR, Praha pracovné stretnutie CVUT, BUT, KUT 
Krištofičová Lucia 13.5. 16.5. Nemecko, Mayschoss seminár Mobility 2004 
Žemberyová  Tatiana 13.5. 16.5. Nemecko, Mayschoss seminár Mobility 2004 
Báleš Vladimír 7.6. 17.6. Kanada, Calgary konferencia 
Oravec Miroslav 7.6. 7.6. Rakúsko, Schwechat doprava rektora na letisko 
Oravec Miroslav 17.6. 17.6. Rakúsko, Schwechat doprava rektora z letiska 
Miroslav Oravec 24.7. 24.7. Rakúsko, Schwechat doprava rektora 
Miroslav Oravec 30.7. 30.7. Rakúsko, Schwechat doprava rektora 
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